
 

Åpen 

Styremøte 27.02.2024 
Helga den fagres gt. 10 (Troll) 
 
Deltakere 

Navn Initialer Tilstede Kommentar 

Svein Erik Veie  SEV X  

Espen Sivertsen EF X  

Tormod Hovd TH X  

Tor Einar Jørgensen 

Håvard Soknes Aunet 

Dag Kristian Halsan 

TEJ 

HSA 

DKH 

X 

X 

X 

Referent 

 

 

John Olav Sørmo JOS X  

Kirsti Alstad KA X  

    
Saksliste  

1. Protokoller og møteplan. 
Siste styremøte og årsmøte. Styremøteprotokoll utsendt til styret og elektronisk godkjent. 
Møteplan for styret – frem til neste årsmøte 2023 gjennomgås og evt justeres. 

2. Møte med SGA 26.2 
3. Tomtvassposten 2024 

Innhold drøftes og i hovedsak besluttes. 
4. Familiedag langfredag 

Rutinemessig fordeling av oppgaver: 
5. Oppgaveliste 

Åpne saker gjennomgås for å sikre at saker følges opp. 
6. Eventuelt 

 

REFERAT: 

1. Protokoller og møteplan. 

Ingen kommentarer til forrige møtereferat, godkjent. 

Ingen endring av møteplan. 

2. Møte med SGA 26.2. 

SGA var positive til at de ble invitert inn til årsmøtet, kommer gjerne tilbake neste år. 

Lite negative tilbakemeldinger på det nye bompengesystemet. 

Serviceavgifta for 2022 og 2023. 

SGA vil finne frem oversikt over forbruk for 2022 og 2023.  

Sti Kleivtjønna – få til et løft i området. 

Befaring sammen med Hege Amdahl om behov for sti pluss utsetting av benk. Se dette sammen med 

mulighet for skispor. Gjennomføres april – mai 2024. 

Oppstart ny rasteplass ved demningen. 
Tegninger er nå godkjent av kommunen. Oppstart av opparbeidelse til våren. 

Erfaring med «ny skiløype» / Oppbrøyting av vei. 

Vi bør ned med rør i 3 bekker, må kjøres ut før våren. Det er behov for litt mer hugging/finpuss av 

traseen. Behov bør merkes opp nå når det er snø, enklere å se behovet nå.  

Før eventuell oppbrøyting av vei, må det opparbeides møteplasser og en parkeringsplass i enden av 

veien. Senter av rundkjøringen kan tas til parkeringsplass. Det må ryddes og planeres. 

Utplassering av ny benker. 

8 benker er klare til utplassering til våren. Vi kan bruke noen av disse i forbindelse med familiedag 

langfredag. 



 

Åpen 

Videre opprusting av stier i 2024 – prioriteringer. 

I øvre del av stien fra storparkeringa mangler det fortsatt en del grus. 

Sykkelstien, fortsette grusing videre der vi stoppet i høst. 

Dugnad bør gjennomføres seinest 15.juni. 

Reguleringsplan Tomtvatnet sør. 

Ikke noen nytt angående fremdrift på søknaden. 

Det er behov for å utvide parkering. Parkering på andre siden av veien - storparkeringa. 

Dette er tegnet inn på reguleringsplanen, og også utvidelse på Tomtvassida av veien. 

Flere fellesnaust er nå tegnet inn på forslaget til reguleringsplan. 

Bru over Lavøybekken med flere 

Lavøybekken: Her trengs det minimum to 400 rør. 

Tre bekker på «nytraseen» trenger rør/bru. 

Rallbekken bør det også gjøres noe med. 

Rør / Materialer bør ut med scooter på snøføre. 

Sette dato for dugnader 2024. 

Dugnader bør gjennomføres innen 15.6. 

Nytt skilt «bomvei». 

Skiltet som viser bomvei har mistet både farge og skrift og bør byttes ut. 

 

Styret i allmenningen er også oppmerksom på at det ligger for mye båter rundt vatnet. 

 

3. Tomtvassposten 2024 

Denne må være klar til neste møte for pakking og sending. 

Vi tar med litt om utvikling av området rundt Kleivtjønna, planer om dugnader, ny skitrase, ny 

rasteplass ved demningen. 

 

4. Familiedag langfredag 29.3. 

Oppgavefordeling etter mal fra tidligere år. 

 

5. Oppgaveliste 

Lista gjennomgått og oppdatert. 

 

6. Eventuelt 


